

Notice on extension of fees and charges under the COVID-19 Financial Relief Measures

Bank of China (Hong Kong) Limited, Brunei Branch is pleased to announce that the existing fee waiver under the COVID-19 Financial Relief Measures will be <u>extended</u> <u>until 30 June 2023</u>. During this period, the Bank commits to:

• Exempt online interbank transfer fees and charges via ACH and RTGS.

We strongly recommend you to take advantage of the fee waiver and use our Digital Banking services for all local payments and transfers.

For any enquiries, please feel free to contact our customer service hotline at +673 2459888.

关于延长新冠疫情纾困优惠措施的通知

中国银行(香港)有限公司文莱分行将延长现有新冠疫情纾困优惠措施至 2023 年 6月 30日。本行承诺在此期间:

- 豁免网上本地跨行转账手续费(包括 RTGS 及 ACH)。

本行强烈建议您使用本行电子银行服务进行相关支付及转账交易。

如有查询,请致电本行客户服务热线 +673 2459888。